
 گیشه و مخاطب یکی از مهم ترین عوامل و 
معیارهایی است که می تواند شرایط سینما را 
نشان دهد، شرایطی که روز ملی سینما زمان 
خوبی برای سنجیدن آن است. بهرنگ علوی، 
 بازیگر سینما، تئاتر و تلویزیون در گفت وگو با 
»فارس« در پاسخ به اینکه سینما در چه شرایطی 
، فکر می کنم که شرایط  است؟ گفت: خدا را شکر
کمی در حال بهترشدن است. با صحبت هایی 
که با همکاران داشتم و پروژه هایی که قرار است 
شروع بشوند، حس خوبی دارم. به هرحال، 
حس و حال عوض شده و دولت تغییر کرده و 
وزارت جدیدی آمده است. وی در این باره که 
از دولت جدید چه توقعی دارد؟ عنوان کرد: 
برای این دولت هم کارهای سختی وجود دارد. 
باید بپذیریم که بخش عمده ای از همکاران ما 
در سینما با شرایط گذشته ناراضی بودند، اما 
امیدوارم که مسئولان بتوانند فضایی را فراهم 
کمی بازتر شود، شرایط سینما  که فضا  کنند 
بهتر شود و رونق بگیرد. امیدوارم جشنواره ها 
دوباره باعث آشتی مردم با سینماها شوند. 
به بهبود شرایط خوش بین هستم. علوی در 
که  کنیم به آمار  کتفا  کرد: اینکه ا ادامه بیان 
مردم به فیلم های کمدی روی آورده اند و آن 
فیلم ها پرفروش شده اند، تنها بخشی از طیف 

مخاطبان را شامل می شود. ممکن است این 
انر  گروه از مردم حالشان خوب نباشد و به ژ
کمدی پناه آورده باشند. اما بخش های دیگر 
سینما، مانند سینمای مستقل و اجتماعی هم 

باید جان بگیرند. احساس می کنم که این اتفاق 
ممکن است و خوش بین هستم که شرایط بهتر 
« با اشاره به  شود. بازیگر سینمایی »مفت بر
فروش خوب این فیلم در افتتاحیه گفت: در 

مورد فروش فیلم، به ویژه فیلم خودم، امیدوارم 
کران موفقی داشته باشد، اما به فیلم ها از  که ا
منظر صرفا اینکه بازیگر یک فیلم هستم نگاه 
گر همه فیلم هایی که  نمی کنم؛ بلکه معتقدم ا
روی پرده هستند موفق باشند، حال سینما 
هم خوب خواهد شد. نباید با فروش آثار کمدی 
خودمان را گول بزنیم. وی ادامه داد: دوست 
دارم که در یک پردیس سینمایی، فیلم هایی با 
ژانرهای مختلف به نمایش دربیایند؛ مثلا یک 
فیلم اجتماعی، یک فیلم جنگی، و یک فیلم 
کمدی. نه اینکه فقط پنج فیلم کمدی ببینیم 
و بگوییم که حال سینما خوب است. این بازیگر 
سینما توضیح داد: نباید خودمان را گول بزنیم؛ 
می توانیم بهتر از این باشیم، همان طور که یک 
یا دو دهه پیش این وضعیت وجود داشت. من 
پیش از آنکه خودم را بازیگر سینما بدانم، یک 
مخاطب سینما هستم. یادم می آید که ساعت ها 
در جشنواره ها صف می کشیدم تا بلیت یک فیلم 
، سالن ها خالی  را بگیرم، اما در سال های اخیر
بودند و آن شور و هیجان وجود نداشت که واقعا 
غم انگیز بود. علوی در پایان خاطرنشان کرد: 
امیدوارم با شرایط جدید و تغییر دولت و وزارت، 
نگاه ویژه تر و مهربانانه تری به اهالی هنر داشته 

باشند تا اتفاقات بهتری رخ دهد.
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خ گردون« از برخی معضلات امروز   بازیگران سریال »چر
کیفیت به مدیران گفتند.  سریال ها از جمله نبود طنزهای با
کبرشاهی رئیس  محسن برمهانی معاون سیما، مجید ا
غ و جمعی از مدیران صداوسیما شنبه به پشت  مرکز سیمر
خ گردون« رفتند. علیرضا خمسه بازیگر  صحنه سریال »چر
این سریال به سریال های موفق دهه ۶۰ و ۷۰ اشاره کرد و 
گفت: خیلی ها از ما درباره آن آثار موفق می پرسند که چرا 
امروز وجود ندارد. وی با اشاره به شبکه نسیم عنوان کرد: 
این شبکه نباید تعطیل شود و باید همچنان برای مخاطب 
برنامه داشته باشد. حرف ما این است که دوست داریم 
موقعیت بهتری در تلویزیون فراهم باشد. برمهانی نیز در 
سخنانی تصریح کرد: بنای مجموعه صداوسیما این است 

خ بدهد. خیلی از دوستان علاقه مند و  که اتفاقات بهتری ر
پیگیر هستند کار کنند زمان می برد. سازمان دارد دوباره 
به سمت تله تئاتر می رود و یا کارهایی در قالب سیت کام 
می سازد. وقتی اساتید چون شما پای کارها می آیند کار 
اعتبار می گیرد و با قوت بیشتری جلو می رود. وی اضافه 
کرد: ما امیدواریم این کارها امتداد داشته باشد و زمانی 
گر در المپیک  جذاب می شود که ارجاع روز داشته باشد؛ ا
مثلا مدال گرفته ایم یا مثلا در تابستان به گرمای هوا و دیگر 
موضوعات روز اشاره شود. امیدواریم فصل سوم این کار 
به روزتر باشد. کمند امیرسلیمانی اظهارکرد: از کار کودک 
غافل نشوید. کار عموپورنگ در تلویزیون همیشه مورد 
استقبال قرار می گرفت. بچه ها الان دلخوشی ای ندارند من 

به شخصه دلم می سوزد که جای این برنامه خالی است. 
مهرداد ضیایی نیز در ادامه درباره برخی کارهای ضعیف 
کارها مثل سرزمین مادری با زحمت  یادآور شد: برخی 
زیاد ساخته می شوند اما مورد اجحاف قرار گرفتند. بعضی 
وقت ها هم برخی هستند که در کارها آب می بندند ولی 
گویی بین اینها تفاوتی وجود ندارد. برمهانی گفت: الان 
رقبای بسیاری داریم، کارهای قدیم را برخی فقط به واسطه 
نوستالژی که دارند، می خواهند و خیلی کارهای الان بهتر 
از قبلی هاست. نظام ارزیابی وجود دارد؛ کسی که کار خوب 
کیفیت بسازد حتما کارش در نظر گرفته می شود و  کند و با
کسی که به کارش آب می بندد با کسی که کار خوب می سازد 

درنهایت حسابشان جداست.

 در پشت صحنه یک سریال مطرح شد

کیفیت می پرسند  از ما درباره کار طنز با

فیلمبرداری »دارچین تلخ« 
تمام شد

 فیلمبرداری فیلم سینمایی »دارچین 
تلخ« ساخته نیما هاشمی به پایان رسید و 
همچنین فیلمنامه »اسب سفید« نوشته 
بین المللی  جشنواره  در  سبحانی  جاوید 
فیلم کازان مقام اول را کسب کرد. »دارچین 
تلخ« ماجرایی کمدی از زندگی سعید را روایت 
می کند که تا ازدواج با دختر مورد علاقه اش 
او در این فاصله  فاصله زیادی ندارد اما 
باید چالش های زیادی را از سر بگذراند…. 
فیلم  تله  کارگردانی  این  از  هاشمی پیش 
»ویلای موروثی« و نمایش هایی چون »تولد 
جهنمی«، »میان پرده«، »باغ آلبالو«، »مرگ«، 
»پزشک نازنین« را برعهده داشته است. 
خشایار  هاشمی،  نیما  خیرابی،  سیاوش 
احمد  زینتی،  ساقی  روشن،  نفیسه  راد، 
ایراندوست، کریم رجبی، فرشاد خدایی، نیما 
شمس بازیگران اصلی این فیلم سینمایی 
هستند. بهار کاویانی، پویا جعفری، علیرضا 
رها  علوی،  یلدا  محمدی،  الهام  نجفی، 
هاشمی، دنیل داوطلب، آتنا مقیسه، ساتیار 
چوبداری، آرنیکا کریمی، آرمیتا شابداغی، 
رومیسا، مهین دهقان، داوود معصومی، 
کوره ای،  ساناز لطفی، اصغر اسدی، سینا 
، یکتا دهقانی، نسرین ایمانی،  تارا علیپور
جلال  محقق،  میلاد  دریاشناس،  شهنام 
، محمد طاها مددی، یحیی  شعبانی نادر
ناصری زاده، نیلوفر عباسی، هستی شکوری، 
محمد گل مشکی، امیرحسین  شیخ، متین 
کبری،  ا الناز  محمدی،  عیسی  محمدی، 
، رضا چگینی، مهدی عظیمیان،  تارا علیپور
 ، فاطمه ناطقی، احسان محبی، جانان تنباز
باران مهرداد، ماهان سراوانی، هیلان دلشاد، 
امیرعباس  غلامی،  دلسا  رضایی،  حدیثه 
ع اصغری،  نوبخت، آرام نوبخت، ستایش زار
علیرضا مهربان، نیاز دولتی، نیایش واحدی، 
امید ماهرو، آیلار سهرابی، آرتا سعیدی مطهر، 
هانا رضایی، دایان مقیسه دیگر بازیگران این 
اثر را تشکیل می دهند. از دیگر عوامل این 
اثر می توان به کریم رجبی نویسنده و مشاور 
گذاری،  کارگردان، فرشاد خدایی تدوین و صدا
پوریا میرزایی مدیر برنامه ریزی و دستیار اول 
کارگردان، حمید شکوهی مدیر فیلمبرداری، 
فرشاد  صدابرداری،  مدیر  قلی پور  داوود 
خدایی طراح صحنه و لباس، صوفیا نساجی 
طراح گریم، بهزاد هاشمی مدیر تولید، جلال 
الهه حاتمی  تدارکات،  شعبانی نادر مدیر 
منشی صحنه، امیرعلی سیدجلالی و یاسر 

مبارک عکاسان و... اشاره کرد.

کره   سفیر روسیه در آمریکا گفت: واشنگتن آماده مذا
با مسکو در مورد اوکراین نیست. آناتولی آنتونوف، سفیر 
روسیه در واشنگتن اظهارکرد: »آمریکایی ها مایل به 
گفت وگو نیستند. آنها از بحث کردن در مورد مساله اوکراین 
ناراحت هستند و می گویند که کنترل اوکراینی ها را ندارند. 
آنها برای یک مکالمه عادی آماده نیستند.« به نقل از 
خبرگزاری تاس، این اظهارات از سوی سفیر روسیه در 
ح شد که روزنامه دیلی تلگراف  واشنگتن پس از آن مطر
، نخست وزیر انگلیس  پیشتر گزارش داده بود که  استارمر
و بایدن، رئیس جمهور ایالات متحده در جریان دیدار 

روز جمعه در واشنگتن موضوع اعطای مجوز به اوکراین 
برای استفاده از موشک های دوربرد »استورم شدو« 
انگلیسی را مورد بررسی قرار دادند. روزنامه گاردین نیز در 
۱۱ سپتامبر گزارش داد که استارمر قصد نداشت در مورد 
اعطای چنین مجوزی به اوکراین پس از دیدار با بایدن 
گر  به طور علنی صحبت کند. به گزارش دیلی تلگراف، ا
طرفین به اوکراین اجازه دهند موشک های دوربرد به 
ک روسیه شلیک کند، احتمالا این موضوع را  عمق خا
در مجمع عمومی سازمان ملل در اواخر سپتامبر اعلام 
خواهند کرد. پیش از این، ولادیمیر پوتین، رئیس  جمهور 

روسیه به رسانه ها گفته بود که اوکراین بدون کمک غرب 
ک روسیه نیست، زیرا برای انجام  قادر به حمله به عمق خا
این کار به اطلاعات ماهواره ها و پروازهای شناسایی نیاز 
دارد. رئیس جمهور روسیه خاطرنشان کرد که کشورهای 
کنون فقط در مورد استفاده احتمالی کی یف  عضو ناتو ا
از سلاح های دوربرد غربی بحث نمی کنند. آنها در حال 
تصمیم گیری هستند که آیا مستقیما در درگیری اوکراین 
که مسکو  کرد  کنند یا نه. پوتین خاطرنشان  دخالت 
براساس تهدیداتی که برای روسیه ایجاد خواهد شد، 

تصمیم گیری خواهد کرد.

 معاون وزیر خارجه روسیه هشدار داده است که آمریکا 
و انگلیس به دلیل صدور مجوز برای کی یف به منظور 
استفاده از سلاح های دوربرد در قلمرو روسیه متحمل رنج 
خواهند شد. سرگئی ریابکوف  به غرب در خصوص صدور 
مجوز برای اوکراین به منظور شلیک موشک های دوربرد 
ک روسیه هشدار داد. شبکه روسی راشاتودی  به خا
کنش به اقدامات غرب هشدار  گزارش کرد، ریابکوف در وا
داد که مسکو، دو کشور انگلیس و آمریکا را به دلیل صدور 
مجوز برای اوکراین به منظور شلیک موشک دوربرد به 
قلمرو روسیه متحمل »رنج« خواهد کرد. طبق گزارش 

راشاتودی، ریابکوف همچنین هشدار داد در صورتیکه 
ایالات متحده موشک های دوربرد خود را در ژاپن مستقر 
کند، اقدامات نظامی- فنی جامع درپیش خواهد گرفت. 
ح شده است که  این هشدار ریابکوف در شرایطی مطر
رئیس جمهور آمریکا جو بایدن و نخست وزیر انگلیس 
کی یر استارمر در جریان دیدار خود در کاخ سفید در 
خصوص کاهش محدودیت ها برای استفاده اوکراین از 
سلاح های دوربرد کشورهای غربی در جنگ علیه روسیه 
محور گفت وگو کردند. کشورهای غربی از جمله آمریکا در 
ماه های گذشته به منظور اجتناب از تشدید تنش ها با 

روسیه به اوکراین اجازه نداده اند از تسلیحات دوربرد 
ک روسیه استفاده  کشورهای غربی برای حمله به خا
کی از آن است که آمریکا ممکن  کند. برخی نشانه ها حا
است در این سیاست تغییر ایجاد کند. رئیس جمهور 
روسیه ولادیمیر پوتین روز پنجشنبه هفته گذشته در 
تهدیدی شدیداللحن خطاب به کشورهای غربی بیان 
کرد که صدور مجوز برای حملات دوربرد اوکراین به داخل 
ک روسیه »به معنی آن است که کشورهای عضو ناتو،  خا
ایالات متحده اروپا و کشورهای اروپایی وارد جنگ با 

روسیه شده اند.«

آناتولی آنتونوف:

کره با روسیه درباره اوکراین نیست   آمریکا آماده مذا

مسکو:
  آمریکا و انگلیس متحمل رنج خواهند شد

بیـــنالمـــلل
 

 

گــــزارش
هشدار چین به برلین درباره عبور ناوهای 

آلمان از تایوان
 عبور ۲ کشتی نیروی دریایی آلمان از تنگه تایوان، 
خشم پکن را برانگیخته است. به گزارش ایسنا، ارتش 
چین روز شنبه ضمن محکوم کردن عبور ۲ کشتی نیروی 
دریایی آلمان از تنگه تایوان، اعلام کرد که این امر خطرات 
امنیتی را افزایش می دهد و پیام »اشتباه« ارسال می کند. 
، کشتی های  طبق بیانیه ارتش چین، نیروهای این کشور
آلمانی را زیر نظر گرفته و آن ها هشدارهای »لازم« را دریافت 
کرده اند. از طرفی، روز شنبه نشریه پالیتیکو گزارش کرد که 
»لی شی« سخنگوی ارتش چین به خبرنگاران گفته است: 
»رفتار آلمان خطرات امنیتی را افزایش می دهد و سیگنال 
اشتباهی را ارسال می کند. نیروهای حاضر در منطقه 
همیشه در حالت آماده باش هستند و قاطعانه با تمام 
تهدیدها و اقدامات تحریک آمیز مقابله خواهند کرد.«  به 
باور پکن، جزیره تایوان، باید به سرزمین های مادری چین 
بازگردد و تنگه تایوان، تنگه ای بین سرزمین های مادری 
کمیت و صلاحیت  چین و این جزیره تایوان تحت حا
قضایی چین است. با این وجود، »بوریس پیستوریوس« 
وزیر دفاع آلمان روز جمعه از عبور کشتی های نیروی 
کرد و در یک  کشور از تنگه تایوان دفاع  دریایی این 
کنفرانس مطبوعاتی با »لوریناس کاسیوناس« همتای 
خود از کشور لیتوانی اظهاارکرد: »آب های بین المللی، 
آب های بین المللی هستند. این کوتاه ترین مسیر دریایی 
ممکن است و با توجه به شرایط آب و هوایی، ایمن ترین 
مسیر بود، بنابراین ما از آن عبور خواهیم کرد.« تنگه 
تایوان یک مسیر تجاری بزرگ است. کشتی های نظامی 
چندین کشور از جمله آمریکا از این آبراه استفاده می کنند، 
اما طبق گزارش رسانه های آلمانی، این اولین بار در ۲دهه 
گذشته است که نیروی دریایی آلمان از این تنگه عبور 
کرده است. کشتی های آلمانی از کره جنوبی به فیلیپین 
می رفتند. »اولاف شولتس« صدراعظم آلمان  در پاسخ 
به سوالی پیرامون عبور کشتی های آلمانی از تنگه تایوان 
گفت: »چیز زیادی برای گفتن وجود ندارد. این یک آبراه 
بین المللی است.« اما طبق گزارش خبرگزاری رویترز، چین 
ادعای مقامات آلمانی پیرامون بین المللی بودن تنگه 
تایوان را رد کرده است. سفارت چین در آلمان در بیانیه ای 
اعلام کرد که »توضیحاتی« به برلین ارائه کرده و گفته 
است که تایوان متعلق به چین است. در این بیانیه آمده 
است: »مساله تایوان موضوع آزادی دریانوردی و تجارت 
کمیت و تمامیت ارضی  دریایی نیست، بلکه مربوط به حا
چین است.« سفارت چین در برلین همچنین تصریح 
کرد: »تنگه تایوان جزو آب های چین است و اصطلاح 
تایوان وجود  »آب های بین المللی« در تعریف تنگه 
ندارد.« در پایان بیانیه این سفارتخانه آمده است: »چین 
از آلمان می خواهد از هرگونه اقدام مداخله جویانه که 
توسعه سالم و پایدار روابط دوجانبه را به خطر می اندازد، 

اجتناب کند.«

هشدار مدودف به ناتو: 

 صبر روسیه حدی دارد
کوتــــاه

 مقام ارشد روس درباره تشدید تنش جدید از سوی 
اوکراین هشدار داد. »دیمیتری  غربی ها در جنگ 
مدودف« معاون شورای امنیت روسیه روز شنبه هشدار 
کنون در برابر ناتو صبر نشان داده است،  داد که مسکو تا
اما ممکن است این صبر تمام شود. این مقام ارشد 
کنش به احتمال صدور  روسیه این اظهارنظر را در وا
ک روسیه با موشک های  مجوز حمله اوکراین به خا
کرده است. مدودف  ساخت آمریکا و انگلیس بیان 
در کانال تلگرام خود نوشت: سران غربی و تشکیلات 
سیاسی آن ها که بیش از حد درگیر جنگ شده اند، در 
کنش روسیه به حملات احتمالی موشکی »در  مورد وا
ک« کشور چه فکر می کنند؟ نکته اینجاست؛  عمق خا
روس ها در مورد پاسخ دادن با سلاح های کشتار جمعی 
صحبت می کنند، اما این کار را انجام نمی دهند. به 
طور کلی، چه کسی به آخرالزمان نیاز دارد؟ وی افزود: 

هیچکس واقعا به یک درگیری هسته ای نیاز ندارد؛ این 
یک داستان بسیار بد با نتیجه بسیار دشوار است. به 
کنون تصمیم برای استفاده  همین دلیل است که تا
از سلاح های هسته ای )غیر استراتژیک یا حتی بیشتر 
از آن استراتژیک( گرفته نشده است، تصمیم دشوار 
است:  نوشته  مدودف  برگشت.  غیرقابل  عواقب  با 
گرچه، صادقانه بگویم، پیش نیازهای رسمی برای این  ا
امر وجود دارد که برای کل جامعه جهانی قابل درک 
است و با دکترین بازدارندگی هسته ای ما سازگار است. 
همان کورسک مثلا. اما روسیه صبور است. به هر حال، 
بدیهی است که پاسخ هسته ای تصمیمی بسیار دشوار 
کید  با عواقب غیرقابل برگشت است. این مقام روس تا
کسون های پرزرق و  کرده است: با این حال، آنگلوسا
برق نمی خواهند یک چیز را بپذیرند؛ صبر و شکیبایی 

بالاخره به پایان می رسد.

 هشدار سومالی:

 فرصت نابودی اتیوپی را داریم
 وزیر خارجه سومالی به اتیوپی درباره برقراری 
ارتباط با شورشیان این کشور هشدار داد. به گزارش 
مهر به نقل از اسپوتنیک، »احمد معلم فقی« وزیر 
خارجه سومالی به اتیوپی درباره به رسمیت شناختن 
نیروهای جدایی طلب سومالی هشدار داد. وزیر 
گر آدیس آبابا فورا از توافقی  خارجه سومالی گفت: ا
کرده،  منعقد  سومالی  جدایی طلب  منطقه  با  که 
ج نشود، سومالی هم می تواند از جبهه های  خار
کند. معلم فقی  اتیوپی حمایت  در  جدایی طلب 
یادآور شد که سومالی خواهان نابودی اتیوپی نیست 
و این به نفع سومالی و کشورهای شاخ آفریقا نیست، 
اما در صورت ادامه مداخله اتیوپی در امور داخلی 
، سومالی هم این فرصت را دارد تا اتیوپی  این کشور
را نابود کند و با شورشیان اتیوپی روابط برقرار کند. 
گر اتیوپی به  که ا کرد  کید  وزیر خارجه سومالی تا
مداخله خود در امور سومالی و توافقاتش با نهادهای 
جدایی طلب ادامه دهد، سومالی نیز به همین ترتیب 
با آن برخورد خواهد کرد. وی یادآور شد که اتیوپی 
نمی خواهد از بندر دریایی در سومالی استفاده کند، 
اما می خواهد بخشی از آن را که جز قلمرو سومالی در 

اختیار بگیرد.  

 اعتصاب گسترده خلبانان کانادایی
 گروهی از خلبانان کانادایی در اعتراض به وضعیت 
 ، دستمزدی خود اعتصاب می کنند.  به گزارش رویترز
گر  حدود ۵ هزار و ۲۰۰ خلبان در کانادا اعلام کردند ا
شرایط دستمزدی آنها بهبود نیابد از به مدت ۳ روز 
دست به اعتصاب خواهند زد. این خلبانان خواستار 
پیش بینی  هستند.  خود  کاری  شرایط  به  توجه 
می شود این اعتصاب سبب اختلال در پروازهای 
کانادا در هفته جاری شود. خطوط هواپیمایی کانادا 
کرده ممکن است پروازها به مدت سه روز  اعلام 
تعطیل شوند و احتمال تعطیلی تمامی فعالیت های 
ح است. شرکت هوایی ایرکانادا اعلام  فرودگاهی مطر
کرده این اعتصاب می تواند روزانه بر ۱۱۰ هزار مسافر 
،۶۷۰ پرواز و دهها تن کالا تأثیر بگذارد. انجمن خلبانان 
کانادایی می گوید خطوط هوایی به سودهای خوبی 
دست می یابد اما از خلبانان انتظار دارد حداقل 
دستمزد را بپذیرند. جاستین ترودو نخست وزیر کانادا 
گفته است: هر بار که اعتصابی برگزار می شود مردم 
می گویند دولت باید این وضعیت را سروسامان دهد 
اما ما دیگر این کار را نخواهیم  کرد. نخست وزیر کانادا 
اظهارکرد که دولت زمانی در این اعتصاب ها مداخله 
کره شده شفافی وجود  خواهد کرد که هیچ توافق مذا

نداشته باشد.

 مدیر شبکه نسیم:
  پروژه جدید جناب خان 

شبیه »خندوانه« است
 مدیر شبکه نسیم با اشاره به برنامه جدید جناب خان 
بیان کرد که این برنامه هم گفت وگو و هم مسابقه دارد و 
شبیه »خندوانه« است. محمدرضا خوشرو مدیر شبکه 
نسیم و دبیر جشنواره تلویزیونی جام جم درباره زمان 
برگزاری این جشنواره به مهر اظهار کرد: ما این روزها در 
جشنواره  مختلف  بخش های  داوران  انتخاب  مرحله 
که  است  این  ما  زمان بندی  کرد:  اضافه  وی  هستیم. 
جشنواره در پاییز برگزار شود البته قرار بود زودتر انجام شود 
اما در این چند ماه آنقدر اتفاقات مختلف در کشور رخ داد 
که جشنواره هم چندین بار به تعویق خورد و حالا امیدواریم 
در پاییز اختتامیه جشنواره برگزار شود. مدیر شبکه نسیم 
درباره هزینه های برنامه »مهمانی« که به صورت غیررسمی 
در برخی گمانه زنی ها برای هر قسمت ۶ میلیارد تومان 
عنوان شده بود، بیان کرد: خیر هزینه ها کمتر است. وی 
درباره اینکه مشکل برنامه برای بودجه چگونه حل می شود، 
یادآور شد: به اندازه ای که بودجه لازم است فعلا اسپانسری 
کره برای اسپانسر ادامه دارد. خوشرو  نداریم ولی مذا
در پایان درباره برنامه »هزار و یک« با حضور جناب خان 
نیز گفت: برنامه ای است که هم گفت وگو دارد و هم مدل 

مسابقه است و تا حدودی شبیه »خندوانه« است.
 

کران »صبحانه با زرافه ها« از آبان  ا
کران   فیلم »صبحانه با زرافه ها« از ابتدای آبان ماه ا
عمومی می شود. فیلم سینمایی »صبحانه با زرافه ها« به 
کارگردانی سروش صحت که در جشنواره فجر سال قبل 
کران آماده شده است. طبق پیگیری  رونمایی شد، برای ا
از دفتر پخش »شایسته فیلم«، این اثر سینمایی از دوم 
آبان ماه روی پرده سینماها خواهد رفت. در دومین فیلم 
صحت که به تهیه کنندگی سید مصطفی احمدی ساخته 
شده بهرام رادان، پژمان جمشیدی، هوتن شکیبا، هادی 
حجازی فر و بیژن بنفشه خواه بازی کرده اند. این فیلم 
کمدی که پس از نمایش در جشنواره فجر بازخوردهای 
مثبتی دریافت کرد، در برخی نقدها هجویه ای علیه دنیای 
مدرن تعبیر شد. سروش صحت در نشست خبری فیلمش 
در جشنواره با بیان اینکه ممکن است بتوان آن را یک 
هجویه دانست، درباره ایده اولیه »صبحانه با زرافه ها« 
گفت: رفاقت و بخشش دو موضوعی هستند که برای من 
همیشه مورد توجه بودند. ما سه ایده اولیه داشتیم که 
شامل رفاقت چند آقا با هم و چند خانم با هم می شد. یک 
داستان هم درباره رفاقت چند آقا و چند خانم می شد که 
فعلا شرایط ساخت قصه رفاقت چند مرد با هم مهیا شد و 

امیدوارم دو داستان دیگر را هم بتوانم بسازم.

بهرنگ علوی:

   نباید با فروش کمدی ها خودمان را گول بزنیم


